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مناطق ۳ و 5 شهرداری کرج پیشرو 
در تحقق درآمدها

 سخنگو و نائب رئیس شورای اسلامی شهر کرج گفت: 
متمم بودجه فرصتی برای واقعــی کردن درآمدها و 
هزینه های شهرداری اســت.به گزارش پایگاه خبری 
کرج امروز، عمار ایزدیار در کمیسیون تلفیق شورای 
اسلامی شــهر با بیان این مطلب اظهار داشت: طی 
گزارش حســابرس شورای شــهر در طی هشت ماه 
گذشــته مناطق ۳ و ۵ با تحقــق ۵۰ درصد درآمد و 
منطقه ۶ با ۴۹ درصد بیشــترین میزان تحقق را در 
پایان ۸ ماهه داشــته اند. وی توضیح داد: با توجه به 
اینکه چهار مــاه تا پایان باقی مانده اســت، مدیران 
مناطق بایستی تلاش مضاعفی جهت تحقق درآمدها 
داشته باشند. سخنگو و نائب رئیس شورای اسلامی 
شــهر کرج بیان کرد: موضوع متمم بودجه فرصتی 
برای شهرداری در راســتای واقعی کردن درآمدها و 
هزینه ها است. ایزدیار تصریح کرد: بر اساس شاخص ها 
باید بودجه بندی صورت گیرد تا مشــخص شود که 
میزان هزینه ای که در شهر کردیم منجر به چه اتفاقات 
مثبتی در همه حوزه ها شــده است. سخنگو شورای 
اسلامی شهر کرج اذعان کرد: بررسی و تصویب متمم 
بودجه توسط شورای شهر نشان از تعامل نمایندگان 
شــورا با شهرداری دارد تا مبدا امور اجرایی شهر قفل 
نشــده و خدمات دهی به شــهروندان تعطیل نشود. 
وی خاطرنشان کرد: بر اساس دیدگاه های کارشناسی 
جهت تخصیص منابع محدود به تقاضاها و نیازهای 
نامحدود در جلســات مختلف متمم بودجه با حضور 
اعضای شــورا، مدیران شهری، معاونان و کارشناسان 
کمک شــایانی برای تصویب متمم بودجه به صورت 
عالمانه و مؤثر برای مردم و شهر بوده است. نائب رئیس 
شورای اسلامی شهر کرج یادآور شد: بزرگترین هدفی 
که در کلانشهر کرج به دنبال تحقق آن هستیم تحقق 
رضایتمندی شهروندان است و تلاش خواهیم کرد تا به 
تمامی وعده های داده شده جامعه عمل پوشانده شوند.

 بالانس پروانه گردش هوای احتراق 
بویلر برای اولین بار در نیروگاه 

بندرعباس
مدیرعامل نیــروگاه بندرعباس از بالانس فن گردش 
هوای احتراق بویلر)اف دی فن( واحد شماره ۴ بخار برای 
اولین بار، توسط متخصصان این نیروگاه در راستای رفع 
موانع تولید خبر داد.به گزارش روابط عمومی شرکت 
مدیریت تولید بــرق هرمزگان، »داریوش محمودی« 
عنــوان کرد: پــس از گزارش تحلیلی گــروه پایش 
وضعیت، مبنی بر عدم بالانس و بالابودن ارتعاشــات، 
اقدامات لازم جهت بالانس کردن این تجهیز در شروع 
تعمیرات اساسی واحد ۴ بخار این نیروگاه به عمل آمد.

مدیرعامل نیروگاه بندرعباس افزود: بالانس فن های 
اصلی بویلر)فن هــای گردش هوای احتــراق( که از 
مهم ترین فن های نیروگاه اســت، پیش از این توسط 
پیمانکار صــورت می گرفت، که خوشــبختانه طی 
سال های اخیر و افزایش دانش و تجربه فنی، به دست 
متخصصان شرکت انجام شد، که موجب صرفه جویی 
اقتصادی و زمانی بســیار زیادی شده است.محمودی 
تصریح کرد: این عملیات توســط کارشناسان گروه 
پایش وضعیت و باهمکاری اداره تجهیزات گردنده امور 
تعمیرات مکانیک و بهره برداری صورت گرفت که پس 
از انجام بالانس، ارتعاشات به شکل چشم گیری کاهش 
پیدا کرد، که نتایج آن شــامل بهره برداری با ریسک 

کمتر و تولید برق پایدارتر خواهد بود.

کسب عنوان مقاله و پایان نامه برتر آبفای 
استان اصفهان در چهارمین کنگره علوم و 

مهندسی آب و فاضلاب ایران
اصفهان – معصومه قاسمی: در چهارمین کنگره 
علوم و مهندســی آب و فاضــلاب ایران، یک مقاله و 
یک پایان نامه از آبفای استان اصفهان عنوان »برتر« 
را به خود اختصاص دادند.  حسین عالم، ناصر اکبری، 
آسیه سادات ملاباشــی، احمد رضا کریمی و محمد 
مهدی احمدی با ارائه  مقاله »مطالعه و بررسی دلایل 
کاهش آبدهی چاه های فلمن« موفق به کسب عنوان 
مقاله برتر شدند. همچنین پیمانه عطابخش با رساله 
»پایش مولکولی ویروس های گوارشی آدنوویروس و 
روتاویروس انسانی در سیستم آب و فاضلاب اصفهان« 
موفق به کسب عنوان پایان نامه برتر شد. در چهارمین 
کنگره علوم و مهندســی آب و فاضلاب ایران، آبفای 
استان اصفهان با ارائه 2۴ مقاله، بالاترین سهم مقالات 
ارائه شده در بین شرکت های آب و فاضلاب کل کشور 

را به خود اختصاص داد. 

مدیرعامل آب و فاضلاب کرمانشاه خبر داد؛
تعیین تکلیف ساخت وسازهای 

غیرمجاز برای تکمیل شبکه فاضلاب 
کرناچی

مدیرعامل آب و فاضلاب اســتان کرمانشاه از تعیین 
تکلیف ساخت وسازهای غیرمجاز برای تکمیل شبکه 
فاضلاب کرناچی خبر داد.رضا داودی اظهار کرد: خط 
انتقال آب شرب روستای پیرحیاتی از شهرک صنعتی 
و اتمام عملیات لوله گــذاری خط انتقال آب مخازن 
چمن به جمهوری از یکدیگر جدا خواهد شــد. وی 
افزود: از مجموع 2 هزار و ۵۴۰ متر خط انتقال مخازن 
چمن به جمهوری فقط انجام تست ۳۰۰ متر انتهایی 
باقیمانده است که طی هفته آینده به اتمام می رسد.

مدیرعامل آب و فاضلاب اســتان کرمانشــاه تصریح 
کرد: عملیات اجرایی خط انتقال آب چاه های ده پهن 
به مخزن کوثر در حال اجرا اســت.داودی بیان کرد: 
برای تســریع و کاهش هزینه تمام شده پروژه نیاز به 
اختصاص زمین برای ساخت ایستگاه پمپاژ و مخزن، 

در محدوده دانشکده کشاورزی داریم.

خبر

19۳ کیلومتر از شبکه فرسوده فاضلاب 
شهر اصفهان بازسازی و اصلاح شد

اصفهان – معصومه قاسمی: مدیر عامل آبفای استان 
اصفهان از بازسازی 1۹۳ کیلومتر از ۵۰۰ کیلومتر شبکه 
فرسوده  فاضلاب شهر اصفهان خبر داد. حسین اکبریان 
با اشاره به قدمت ۵۵ ساله شبکه فاضلاب شهر اصفهان 
گفت: در مجموع ۳۹۰۰ کیلومتر شبکه و کلکتور فاضلاب 
در شهر اصفهان وجود دارد که حدود 77 درصد آن بتنی، 
21 درصد پلی اتیلن و حدود 1 درصد آن از جنس های 
دیگر است. وی افزود: لوله های بتنی به مرور زمان و در 
اثر گازهای موجود در شبکه دچار خوردگی می شوند که 
این امر موجب بروز حوادث و فروریزش ســطح آسفالت 
می گردد که در این خصوص می بایســت برنامه های 
کوتاه مدت و بلند مدتی برای پیشــگیری و به حداقل 
رساندن حوادث در نظر گرفته شود. اکبریان با بیان اینکه 
۳۰7 کیلومتر از ۵۰۰ کیلومتر شــبکه فرسوده فاضلاب 
شهر اصفهان هنوز بازسازی نشده است، افزود: این ۳۰7 
کیلومتر را بر اساس اولویت اصلاح به پنج قسمت تقسیم 
بندی کردیم، اولویت اول قسمت های با وخامت خیلی 
بالا و حالت بحرانی می باشند و اولویت آخر بخش های 
فرسوده ای است که هنوز قابل بهره برداری هستند ولی 
در زمان های آتی قابل اصلاح می باشند و بر این اساس 
مطابق برنامه ریزی صورت گرفته، در صورت تامین اعتبار 

بازسازی انجام می شود. 
مدیر عامل آبفای استان اصفهان در خصوص اعتبار مورد 
نیاز برای بازسازی شبکه فاضلاب فرسوده اصفهان گفت: 
درمجموع 12 هزار میلیارد تومان برای بازســازی ۳۰7 
کیلومتر شبکه فاضلاب فرســوده باقی مانده نیاز است 
که ۵۰ کیلومتر آن در اولویت اول بازســازی قرار دارد و 

نیازمند حدود 2 هزار میلیارد تومان اعتبار است.    

بازدید وزیر انرژی تاجیکستان از 
شرکت تعمیرات نیروگاهی ایران

وزیر انرژی و ذخایر آبی تاجیکستان با اشاره به اینکه در 
حوزه آب همکاری های خوبی میان ایران و تاجیکستان 
وجــود دارد افزود: بایــد این اقدامات در حــوزه برق و 
انرژی نیز توســعه یابد. دلیر جمعه در بازدید از شرکت 
تعمیرات نیروگاهی ایران، گفت: منبع اصلی تولید برق 
ایران نیروگاه های حرارتی است و همین موجب شده تا 
متخصصان ایرانی توانایی بالایی در تعمیرات نیروگاه های 
حرارتی داشته باشــند. این موضوع می تواند در تعمیر 

واحدهای حرارتی کشور تاجیکستان موثر باشد.
جمعه به برنامه تاجیکســتان برای توسعه نیروگاه های 
حرارتی در این کشــور اشاره و اعلام کرد: در حال حاضر 
یک نیروگاه حرارتی ۴۵۰ مگاواتی در شهر دوشنبه و یک 

نیروگاه ۶۰۰ مگاواتی نیز در نزدیکی این شهر قرار دارد.
وی در ادامه با بیان اینکه علاقه داریم ســرمایه گذاران و 
متخصصان ایرانی در پروژه های کشــور ما حضور داشته 
باشــند، گفت: به راه اندازی یک کارخانه مشترک برای 
تعمیرات نیروگاه هــای قدیمی و ترانســفورماتورهای 

تاجیکستان هم علاقه داریم.
وزیر انرژی و ذخایر آبی تاجیکستان با اشاره به اینکه در 
حوزه آب همکاری های خوبی میان ایران و تاجیکستان 
وجود دارد افزود: باید این اقدامات در حوزه برق و انرژی 
نیز توسعه یابد. در ادامه عبدالرسول پیشاهنگ مدیرعامل 
شــرکت برق حرارتی نیز در جریان بازدید وزیر انرژی و 
ذخایر آبی تاجیکســتان از شرکت تعمیرات نیروگاهی 
ایران با اشاره به توجه ویژه شرکت برق حرارتی به ساخت 
داخل خاطرنشان کرد: ۵۰ درصد واحدهای نصب شده 
نیروگاهی در کشور ساخت داخل هستند و بیش از ۹۰ 
درصد قطعات مورد نیاز توسط متخصصان ایرانی تهیه 
می شود.پیشــاهنگ افزود: 1۳2 نیــروگاه و ۶۴۰ واحد 
نیروگاهی در ایران با ۹۰ هزار مگاوات ظرفیت نصب شده 
در ایران وجود دارد که از این میزان 12 هزار مگاوات برق 
آبی، ۵ هزار مگاوات تولید پراکنده، ۵ هزار مگاوات انرژی 
های تجدید پذیر و تولیــد خصوصی صنایع و 72 هزار 

مگاوات هم ظرفیت حرارتی است.
وی اعلام کرد: ۶7 درصد از تولید برق حرارتی توســط 

بخش خصوصی و مابقی از سوی بخش دولتی است.

خبر

 رئیس پردیس کشــاورزی و منابع طبیعی 
دانشــگاه تهران گفت: در اسناد توسعه کرج 
که در گذشته تدوین شده بود قرار بود کرج 
باغشــهری برای توسعه کشــاورزی کشور 
باشد و در آن تأکید شده بود که باید توسعه 
شهری در کرج مهار شــود. بر همین مبنا 
هم بسیاری از موسسات پژوهشی کشاورزی 
در کرج ایجاد شــد ولی مــا دیدیم که این 
موضوع از مــدار خارج و زیرســاخت های 
شــهری در کرج توسعه پیدا کرد. فقط طی 
مدت اخیر 1۵۰ هکتار از اراضی موسسات 

تحقیقاتی برای ساخت مسکن گرفته شد.
 ســید محمدعلی ابراهیم زاده موســوی ، 
پردیس کشاورزی و منابع طبیعی دانشگاه 
تهران را قدیمی ترین موسسه آموزش عالی 
کشــور با قدمتی 12۳ ســاله عنوان کرد و 
گفت: ایــن موسســه آموزشــی در زمان 
مظفرالدین شــاه قاجار با ماموریت توسعه 
کشــاورری پیشــرفته در کشــور تأسیس 
شــد و در طول این ســال ها دستاوردهای 
خوبی داشــته و اگر امروز شاهد کشاورزی 
نســبتاً مکانیزه هستیم به برکت وجود این 
دانشــکده و بقیه دانشــکده ها و موسسات 

بخش کشاورزی کشور است.
موســوی در ادامه به اهمیت موضوع اقتدار 
غذایی به جای امنیت غذایی اشــاره کرد و 
گفــت: با توجه به اتفاقاتی که اخیراً در دنیا 
در حوزه غذا رخ داد؛ بسیاری از کشورها به 
این نتیجه رسیدند که باید غذای مورد نیاز 
را خودشــان تأمین کنند. در همین راستا 
رئیس جمهور آمریــکا اخیراً یک توافقنامه 
معنی دار با شورای امنیت ملی امضا کرد که 
نشان می دهد حتی آمریکا هم امنیت ملی 

را به امنیت غذایی متصل کرده است.
این مســئول با بیان اینکه در مسیر اقتدار 
غذایی که بر عهده دانشگاه ها است دانشگاه 
تهران طلایه دار اســت، افزود: کشور ما در 
بحث نهاده های کشــاورزی و دامی با یک 
وابســتگی ۹۵ درصدی مواجه اســت؛ در 
زمینه دارو، واکســن و سرم هر چند تولید 
داخلــی داریم ولی مواد اولیــه کلیدی آن 

وارداتی است.
وی ادامه داد:  در حوزه بهره وری و استفاده 
بهینــه از منابع آب و خــاک، زنجیره مواد 

غذایــی، تولید محصولات بــا ارزش افزوده 
بالا از ضایعات کشــاورزی و ... هم متمرکز 
هســتیم بــه عنــوان نمونه اولیــن جایی 
هستیم که بذر داخلی را به مرحله هیبرید 
رســانده ایم و بذر گوجــه فرنگی گلخانه ما 
ثبت جهانی شده، بذر خیار گلخانه و طالبی 
هم آماده شــده و در برخــی بذرها هم در 
مرحله لاین هســتیم و برخی نمونه ها هم 
ظرف دو تا ســه ســال آینده تولید خواهد 
شــد. در این زمینه بــا بخش خصوصی در 

حال تعامل هستیم.
موســوی با تأکیــد بر اهمیت کشــاورزی 
دانش بنیان خاطرنشان کرد: در همین راستا 
بــرای البرز برنامه کلانی داریم که به دنبال 
این هســتیم تا اراضی البرز را تحت عنوان 
Seed Valley بــه قطب تولید نهاده های 

کشاورزی تبدیل کنیم.
وی افــزود: در این زمینــه در حال مذاکره 
هســتیم تا ســرمایه گذاری زیادی صورت 
بگیرد؛ اســتاندار البرز هــم در چهارچوب 
قــرارگاه امنیــت غذایــی از ایــن موضوع 
پشــتیبانی خوبی دارد تا البرز در کشور به 
الگو و پایلوت تولید دانش بنیان کشــاورزی 

شود.
رئیس پردیس کشــاورزی و منابع طبیعی 
دانشــگاه تهران بــا بیان اینکــه کار ما از 

نهاده ها تا تولید، فــرآوری، توزیع و عرضه 
به مصرف کننده گســترش دارد، گفت: در 
فرآوری کارهای گســترده ای در حال انجام 
داریــم به طــوری که از ایــن نظر پردیس 
کشــاورزی و منابع طبیعی رتبه ۳۸ جهان 
را به خود اختصاص داده اســت. در دانش 
کشاورزی هم در منطقه و جهان اسلام رتبه 

نخست و در جهان رتبه ۵7 را داریم.
وی در ادامــه بــه رابطــه نامطلوب بخش 
کشاورزی کشور با مراکز علمی اشاره کرد و 
گفت: چون در گذشته دیدگاه همه دولت ها 
فقط بر تأمین مواد غذایــی یا تنظیم بازار 
حتــی با واردات مواد غذایی بود این ارتباط 
به خوبی شکل نگرفت اما اکنون که دیدگاه 
به سمت استقلال غذایی رفته، تولید داخلی 

مواد غذایی اهمیت پیدا کرده است.
موســوی افزود: بنابراین ما چاره ای به جز 
کشــاورزی دانش بنیان و نفــوذ دانش در 
بهره برداران نداریم. اگر کشــاورزی دانش 
بنیان شــود بقیه بخش ها هم به تبعیت از 

آن حرکت خواهند کرد.
وی در ادامه در پاســخ به خبرنگار ایسنا در 
خصوص کشــاورزی با منابع محدود آب و 
فرونشست زمین در استان البرز گفت: منابع 
آب اســتان البرز برای یــک جمعیت ۸۰۰ 
هزار نفری مناســب است اما در حال حاضر 

جمعیت اســتان به حدود چهار میلیون نفر 
رســیده و هر سال هم نزدیک به 11۰ هزار 

نفر به این جمعیت اضافه می شود.
این مسئول توسعه البرز را بی رویه، منابع را 
محدود و وضعیت را هشدار برانگیز دانست 
و تصریح کرد: در اســناد توسعه کرج که در 
گذشته تدوین شده بود کرج باغشهری برای 
توسعه کشاورزی کشور در نظر گرفته شده 
بود و در آن تأکید شده بود که باید توسعه 
شهری در کرج مهار شــود. بر همین مبنا 
از موسســات پژوهشی کشاورزی  بسیاری 
در کرج ایجاد شــد ولی مــا دیدیم که این 
موضوع از مــدار خارج و زیرســاخت های 
شــهری در کرج توسعه پیدا کرد. فقط طی 
مدت اخیر 1۵۰ هکتار از اراضی موسسات 

تحقیقاتی برای ساخت مسکن گرفته شد.

وی افزود: 12۳ سال پیش که اینجا تاسیس 
شد آن موقع 2۵۰۰ هکتار از اراضی اطراف 
این مرکز بــرای کارهای تحقیقاتی در نظر 
گرفته شــده اســت ولی امروز فقط 2۵۰ 
هکتــار آن باقــی مانده و همه بــه جاده، 
شهرک، مســکن، خیابان، بلوار و ... تبدیل 

شده است.
وی افــزود: امروز هر نهــادی که زمین کم 
می آورد به ســراغ دانشــگاه و موسســات 
تحقیقاتی می رود. این روند خوبی نیســت. 
ما همین فضای ســبز پردیس کشاورزی و 
منابع طبیعی دانشــگاه تهران را با چنگ و 

دندان حفظ کرده ایم.
وی پایــان بــا تأکید بر اهمیــت مدیریت 
درست منابع و کشــاورزی دانش بنیان و با 
بیان اینکه اگر منابع به درســتی مدیریت 
شود کشور ایران برای جمعیت بیشتری جا 
خواهد داشــت، گفت: ســالانه در کشور ما 
72 میلیارد مترمکعب آب برای کشــاورزی 
مصــرف و 12۰ میلیــون تن غــذا تولید 
می شــود. این در حالی است که در دنیا با 
همین میزان آب ۳۰۰ میلیون تن غذا تولید 
می شود. یا مثلا کشــور هلند سالانه ۶۰۰ 
میلیمتر بارندگی دارد؛ وســعت این کشور 
برابر با سه استان شمالی ماست که سالانه 
۸۰۰ میلیمتر بارندگی دارند ولی کشاورزی 

هلند با کشور ما قابل مقایسه نیست.

رئیس پردیس کشاورزی و منابع طبیعی دانشگاه تهران: 

کرج قرار بود باغشهری برای توسعه کشاورزی باشد

علیرضا صحرائیان معاون توسعه حرم مطهر شاهچراغ )ع( با 
بیان اینکه مرکز نیکوکاری آستان شاهچراغ بالای 2 هزار فرد 
و خانواده را تحت پوشــش دارد گفت: این مرکز با همکاری 
مستمر با بنیاد آبشار عاطفه ها با مجوز تولیت آستان درصدد 
عقد تفاهمنامه ملی با این مجموعه در راســتای انجام امور 
خیریه است.او گفت: هر ســری از این جهزیه ها شامل اقلام 
لوازم خانگی از جمله قالی، بخاری، کولر و بخشی از مایحتاج 
خانگی اســت.صحرائیان ادامه داد: به دستور تولیت آستان 
مقــدس احمدی دکتر کلانتری مرکز نیکــوکاری در زمینه 
خریــد و اهدای جهیزیه فعال کردیــم و الحمدالله این مرکز 
به صورت مســتمر و ماهانه جهیزیه زوج های جوان را تهیه 
و اهداء می کند.معاون توسعه حرم مطهر شاهچراغ )ع( بیان 
کرد: همچنین متقاضیان برای اجرای مراسم عقد ازدواج در 
حرم مطهر، سالن پیوند آسمانی و الضیافه میزبان و پذیرای 
زوج های جوان اســت. عســکری نماینده داراب در مجلس 
شورای اسلامی و از حامیان موسسه بین المللی آبشار عاطفه 
گفت: در راســتای انجام امور خیریه توســط این موسســه، 

حرکت تازه ای رقم خورده و قراراســت با تسهیل مجوز ها ی 
ســاخت و تکمیل و واگذاری زمین برای کشاورزی، کارخانه 
فراوری، گلخانه به این موسســه علاوه بر تولید و اشتغال، از 
در آمد هــای حاصل از این فعالیت هــا در امور خیر از جمله 
تهیه جهزیه و ازدواج آســان بهره برداری شود.محمد جواد 
فولاد مدیر عامل بنیاد خیریه آبشــار عاطفه ها گفت: یکی از 
مهمترین اهداف این بنیاد ترویج ازدواج زندگی آسان با سبک 
زندگی فاطمی است.او با اشــاره به اینکه ۳۵۰ هزار مددجو 
تحت پوشش بنیاد خیریه آبشــار عاطفه هاست و در تمامی 
شــهر های ایران نمایندگی داریم، گفت: به مناســبت میلاد 
حضرت زینب )س( و نزدیک شــدن به اربعین شهدای حرم 
احمدبن موسی، ۳1۳ جهیزیه در حرم مطهر شاهچراغ ع به 
۳1۳ زوج اهدا شــد تا از آغاز زندگی با معنویت و الگوگیری 
ترسیم خط شــهادت در مسیر ولایت بتوانند زندگی خود را 
آغاز کنند.فولاد گفت: با توجه به فرمایشات حکیمانه حضرت 
آقا در بحث اینکه رزمایش مومنانه برای حرکت مسیر زندگی 
با تامین جهیزیه توســط نهاد های مردمی شکل بگیرد ما در 

راســتای اطلاعات از ولایت این اقدام شایسته را به سرانجام 
رســاندیم.مدیر بنیاد بین المللی خیریه آبشــار عاطفه ها در 
اســتان فارس گفت: بنیاد بین المللی خیریه آبشار عاطفه ها 
از همان ابتدای شــروع فعالیت با طرح دیدگاه های تخصصی 
و بررســی های کارشناســی شــده و نگرشــی پژوهشی به 
مســائل اجتماعی و فرهنگی تلاش داشته تا زمینه را جهت 
خدمتگزاری هر چه بیشــتر به محرومان جامعه فراهم آورد.

فرزانه زارع گفت: این بنیاد در ســطح استان 1۴ شعبه دارد 
و در زمینه اشــتغال زایی، بهداشت و درمان، جهیزیه و ایتام 
فعالیت گســترده ای دارد که این بنیاد در زمینه اشتغالزایی 
کارگاه هایی راه اندازی کرده که بــزودی بزرگترین مجتمع 
کشت جنوب کشور را افتتاح کنیم.او با بیان اینکه در زمینه 
ایتام ما پنجشــنبه های مهربانی با حضــور خیران داریم که 
آرزو های کودکان خردســال را در حد تــوان برآورده کنیم، 
تصریح کرد: ان شاءالله به همت مسئولان بتوانیم قدمی برای 
افراد بی بضاعت برداریم و استان فارس به سایر استان ها هم 

خدمات رسانی کند.

به مناسبت میلاد حضرت زینب و نزدیک شدن به اربعین شهدای حرم احمدبن موسی؛

۳۱۳ جهیزیه در حرم مطهر شاهچراغ به ۳۱۳ زوج اهدا شد

اعلام مفقودی

خــودروی  کارت  مــی دارد  اعــلام  وســیله  بدیــن 
ســواری، سیســتم ســانگ یانگ، تیپ اکتیــون، مدل 
۲۰۱۱، به شــماره پــلاک ۳۲ب۷۶۵ ایران ۹۹ ، شــماره 
موتور  شــماره  و   KPTC۰B۱۶SBP۰۷8۲۲۵ شاســی 

۱۶۱۹۵۱۱۲۰۱۵۲۲4 مفقود شده و فاقد اعتبار است.

تحقق نیمی از رشد اقتصادی هدف گذاری شده 
صنعت گردشگری در سمنان

مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان سمنان گفت: بیش از ۵۰ درصد رشد اقتصادی 
پیش بینی شــده اداره کل میراث فرهنگی استان در حوزه های میراث فرهنگی،گردشگری و صنایع دستی 
محقق شــد.امیر کرم زاده در دهمین جلسه شورای برنامه ریزی و توسعه ستاد فرماندهی اقتصاد مقاومتی 
اســتان سمنان، میزان سهم بخش میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی در رشد اقتصادی استان را 
۶.7۴ درصد اعلام و تصریح کرد: خوشبختانه تاکنون نیمی از این رشد محقق شده و در حال نهایی شدن 
اســت.مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان سمنان افزود: آموزش، توسعه بازاریابی، 
معرفی استان، افزایش تأسیسات گردشگری و ایجاد اشتغال نقش مؤثری در رشد و رونق گردشگری استان 
دارد.کرم زاده شرکت در نمایشگاه های بین المللی، برگزاری جشنواره ها و رویدادها، برپایی نمایشگاه های 
صنایع دســتی و ... را از برنامه های این اداره کل اعلام کرد و گفت: برگزاری جشــنواره ها و نمایشگاه های 
صنایع دستی در ایجاد نشاط اجتماعی تأثیرگذار است.استاندار سمنان ،سید محمدرضا هاشمی بابیان اینکه 
استان سمنان از ظرفیت گردشگری بالایی برخوردار است، افزود: از فرصت تردد و حضور سالانه بیش از 1۵ 
میلیون مسافر در استان سمنان باید برای تحقق رونق و رشد اقتصادی به بهترین شکل ممکن استفاده شود.


